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Protokół nr 3/19
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się 

w dniu 19 lutego 2019 roku.

1. Sprawy regulaminowe, (początek posiedzenia godz.7.40)

Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk  otworzył  posiedzenie  Komisji,  przywitał  wszystkich
uczestniczących  w  obradach  i  stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie
prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
Przypomniał, że proponowany porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali w koresponden-
cji. 
(Informacja o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił żadnych wniosków, w związku z tym prowadzący obrady poddał porzą-
dek obrad pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji następujący porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Rozpoznanie skargi na działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku
w zakresie niepobierania opłat od podmiotów gospodarczych z tytułu lokalizacji w pasach
drogowych instalacji światłowodowych/ teletechnicznych.

3. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk zapytał,  czy ktoś  z  radnych ma uwagi  do Protokołu
Nr 2/19 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 22 stycznia 2019 r.
Nikt  z  członków  Komisji  nie  zgłosił  uwag,  więc  prowadzący  obrady  poddał  pod  głosowanie
przyjęcie protokołu.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie  przyjęła  Protokół  Nr  2/19  z  posiedzenia  Komisji,  które  odbyło  się  w  dniu
22 stycznia 2019 roku.



2

Ad.pkt. 2. Rozpoznanie skargi na działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w  
Słupsku w zakresie niepobierania opłat od podmiotów gospodarczych z tytułu lokalizacji w 
pasach drogowych instalacji światłowodowych/ teletechnicznych.

(Skarga z dnia 28 stycznia 2019 r. na działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w
Słupsku stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk poprosił Skarżącego o przedstawienie skargi.

Przedstawiciel  Stowarzyszenia  Słupskiej  Inicjatywy  Obywatelskiej  SIO!  przedstawił  skargę  na
działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w zakresie  niepobierania opłat
od podmiotów gospodarczych z tytułu lokalizacji w pasach drogowych instalacji światłowodowych/
teletechnicznych.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła swoje stanowisko uznając
skargę za zasadną. Podkreśliła, że w całej  sprawie nie było złej  woli,  tylko po prostu nastąpiło
niedopatrzenie.
Dodała, że będą podejmowane działania w celu wyegzekwowania opłat i kar za umieszczone w
pasach drogowych różne kable, światłowody lub przewody i w tym celu trzeba będzie wykonać
inwentaryzację wszystkich fragmentów dróg. Nadmieniła, że zastanawiała się już nad zleceniem
tego zadania wyspecjalizowanej firmie albo nad zakupem urządzenia dla ZIM-u, dzięki któremu
będzie można zinwentaryzować fragmenty dróg.
Dodała,  że  trzeba  mieć  świadomość tego,  iż  będzie  to  proces  długotrwały,  a  efekty mogą być
widoczne dopiero za kilka lat.
(Stanowisko  PMS  –  pismo  z  dnia  13  lutego  2019  r.  znak:  ZAWiK-I.1510.1.15.2019  stanowi
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)
Dyrektor   Zespołu  Audytu  Wewnętrznego i  Kontroli  Urzędu  Miejskiego w Słupsku Agnieszka
Klimek przedstawiła  wyniki  postępowania  wyjaśniającego  przeprowadzonego  w  ZIM-ie  w  tej
sprawie.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki odniósł się do zarzutów zawartych w
skardze.

W dyskusji  wzięli  udział:  radny  Paweł  Skowroński,  radny  Wojciech  Lewenstam,  radna  Anna
Rożek,  Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Jarosław  Borecki,  Przewodniczący  Komisji
Paweł Szewczyk, radny Jan Lange, Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodniczący Komisji  Paweł Szewczyk zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem stanowiska
Prezydenta Miasta i uznaniem skargi za zasadną

Wyniki głosowania:

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Imienne wyniki głosowania:
ZA (7)
Jan Lange, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Lewenstam

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się:
- ze skargą  Przedstawiciela Słupskiej Inicjatywy Obywatelskiej SIO! z  dnia 28 stycznia 2019 r. na
działalność  Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w zakresie niepobierania opłat
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od podmiotów gospodarczych z tytułu lokalizacji w pasach drogowych instalacji światłowodowych/
teletechnicznych.
- ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska, który uznał skargę za zasadną 
oraz  po  wysłuchaniu  wyjaśnień  Dyrektora  Zespołu  Audytu  Wewnętrznego  i  Kontroli  Urzędu
Miejskiego w Słupsku i Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji,
w wyniku głosowania większością głosów przyjęła stanowisko Prezydenta Miasta Słupska i uznała
skargę za zasadną.

Ad.pkt. 3. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu członkowie 
Komisji zapoznali się z treścią maila z dnia 16 stycznia 2019 r. - wnioskiem o informację publiczną,
w zakresie realizacji zadania publicznego pn.”Zapobieganie bezdomności zwierząt i zapewnienie 
opieki bezdomnym zwierzętom poprzez prowadzenie schroniska dla zwierząt przy ul. Portowej 11 
w okresie od 1 września 2018 r. do 31 sierpnia 2019 r.” i realizacji umowy nr 1/GKiOŚ/2018 z dnia 
28 sierpnia 2018 r.. 
Komisja zwróciła się do Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska o 
przekazaniejej kserokopii udzielonej odpowiedzi na ww. wniosek.
Dodał, że odpowiedź została udzielona 29 stycznia 2019. Kserokopia odpowiedzi dołączona jest do 
akt sprawy.
Następnie powiedział, że 31 stycznia 2019 r. wpłynęło kolejne pismo o uzupełnienie ww. 
odpowiedzi i w dniu 13 lutego Prezydent Miasta udzielił odpowiedzi.
Kolejne pismo wpłynęło 7 lutego br, ale termin udzielenia odpowiedzi jeszcze nie upłynął, więc 
sprawa jest w trakcie realizacji.
W dniu 14 lutego 2019 r. wpłynął mail, w którym Pani składa skargę na jakość pracy urzędniczej 
związanej z udzielaniem odpowiedzi na wnioski o udzielenie informacji publicznej, w tym również 
błędne zamieszczenie w BIP odpowiedzi na wniosek.
Przypomniał radnym, że Rada rozpatruje skargi na działalność Prezydenta  w oparciu o przepis 
art.229 pkt 3 Kodeksu postępowania administracyjnego, który mówi „Jeżeli przepisy szczególne nie
określają innych organów właściwych do rozpatrzenia skarg, jest organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i 
kierowników gminnych jednostek, z wyjątkiem spraw określonych w pkt.2 – rada gminy”.
Natomiast Rada nie jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi na bezczynność Prezydenta
w przedmiocie udostępnienia informacji publicznej.  
Ponadto przypomniał, że zgodnie z art.21 ustawy o dostępie do informacji publicznej, do skarg 
rozpatrywanych w postępowaniach o udostępnienie informacji publicznej stosuje się przepisy 
ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. - Prawo o postępowaniu przed sądami administracyjnymi stąd 
Komisja nie będzie rozpatrywała przesłanej korespondencji jako skargi.
Poprosił Panią Prezydent o przekazywanie do wiadomości Komisji kserokopii udzielanych 
odpowiedzi.
Poddał pod głosowanie przyjęcie ww. pism do wiadomości. 
(Ww. pisma stanowią załączniki do protokołu oznaczone jako nr 5 do niniejszego protokołu).
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww.
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pismami  w  drodze  dyskusji   w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  przyjęła  ich  treść  do
wiadomości. 

Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk powiedział,  że  w dniu wczorajszym wpłynęło pismo
Spółdzielni Mieszkaniowej „Razem” w Słupsku dotyczące nie podejmowania uchwały w sprawie
uchylenia uchwały Nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Słupsku przy ul. Hubalczyków i ulicy
Bukowej 
(Ww. pismo stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu).

W  tej  sprawie  wyjaśnień  udzieliła  Pani  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  Prezydent  Miasta
Słupska. Dodała, że projekt uchwały dotyczący ww. sprawy zostanie wycofany z porządku obrad
najbliższej sesji.

Członkowie   Komisji  w  głosowaniu  przyjęli  do  wiadomości  treść  pisma  Spółdzielni
Mieszkaniowej „Razem” wraz z wyjaśnieniami Prezydent Miasta Słupska.

Wyniki głosowania
ZA:  8,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan  Lange,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Rożek,  Paweł  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk zapytał, czy ktoś z członków Komisji chciałby zgłosić
jakieś wnioski, uwagi bądź zapytania.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił się.
W  związku  z  powyższym  stwierdził,  że  Komisja  zrealizowała  porządek  obrad  i  zamknął
posiedzenie.

Na tym posiedzenie zakończono - godz. 8.30
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
Inspektor WORM                            

                                                                                                             Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                      Paweł Szewczyk 
 


